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We benoemen de vraag nogmaals die al bij OMT lag
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Begreep dat je
Ja we zijn aangesloten bij NCTV al kunnen die vooralsnog onvoldoende duidelijk maken waarom voor kantines een ander regime
zou moeten gelden dan voorde horeca

Ons lijkt het ook dat het OMT hier weinig van zal vinden maar hetzou wel een route zijn die handelinasperspectief

geeft om vragen hierover vanuit media of TK het hoofd te kunnen bieden

ookal gesproken hebt

Daarom goed om sportkantines vooralsnog voor advies aanvraag OMT te laten staan

Volgens mij zijn we dan helemaal rond inclusief de mail van mbt voetbal

En kunnen de stukken aan het OMT verzonden worden
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In iccb zijn de kantines ook besproken zie ik ^^B oppelde daarover terug Daar zijn jullie ook op aangehaakt
Naar aanleiding daarvan vraag ik me af of uberhaupt een sportkantine vraag aan OMT nu nodig is Kwestie van vallen ze onder

horeca of niet lijkt me
Jullie zijn op NCTV aangehaakt hiervoor
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We zijn er naar aan het kijken en ik verwacht voor 17 uur je terugkoppeling te kunnen geven

• Fitness zo volgens mij helemaal oke heldere vraag dat hopelijk leidt tot een helder advies dat geen ruirnte voor

interpretatie laat

• Kantines is nog even de vraag wat daar vandaag over besloten wordt
• Met betrekking tot betaald voetbal is in ieder geval vast goed te benadrukken dat het om full contact trainen gaat Dit

in voorbereiding op de eerste wedstrijden waarvoor het van belang is dater weer echt getraind kan worden
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